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Trafikudvalget har i brev af 25. februar 2010 stillet mig følgende spørgsmål 915
(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 915:

"Ministeren bedes redegøre for, hvorfor DSB og transportministeren ikke oply-
ste offentligheden og folketinget om, at der var en risiko for, at EU ville beslut-
te, at den erstatning Ansaldo Breda skulle betale til DSB for forsinkelsen af IC4 
togene, skulle sendes videre til staten."

Svar:

Som det fremgår af min besvarelse af TRU 914 kan jeg ikke genkende spørge-
rens påstand om, at DSB skal betale erstatningen fra AnsaldoBreda tilbage til 
staten.

Folketinget modtog den 16. december 2008 Kommissionens beslutning om at 
indlede den formelle undersøgelsesprocedure i sagen om påstået statsstøtte til 
DSB. Kommissionens beslutning om at indlede den formelle undersøgelsespro-
cedure indeholder hovedtrækkene i klagerens påstande samt de statsstøttefor-
hold, Kommissionen nærede tvivl om. Et af de punkter klageren rejser er den 
forsinkede toglevering fra AnsaldoBreda.

Jeg mener på den baggrund, at Folketinget og offentligheden har været godt 
orienteret om sagen.

Med venlig hilsen

Hans Christian Schmidt
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